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Vragen van de fractie van D66 aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 22 juni 
2022). 
 
Aanleiding: 
Op de vergadering van 9 juni jl. is de zienswijze op de jaarstukken GGD 2021 door de raad goedgekeurd. 
De fractie van D66Waterland heeft nog een aantal vragen over deze stukken. De antwoorden op deze 
vragen gebruiken we bij de voorbereiding van de begroting GGD begroting van 2023 op 30 juni.  
 

Vraag 1 

In de tabel op pagina 52/53 staat dat de overheadkosten 5.499.025 zijn. Het totaal van de lasten die direct 

aan taken zijn toe te rekenen bedraagt 9.765.086 (monitoren signalen en adviseren = 723.478, algemene 

gezondheidszorg = 1.319.212 en jeugdgezondheidszorg = 6.942.001 en maatschappelijke gezondheidszorg 

= 780.395). De overheadkosten ten opzichte van de direct aan taken toe te rekenen lasten zijn 56%. Dat is 

buitensporig hoog (in vergelijking: in de GGD van Kennemerland is dit percentage 12%.) 

Hoe komt het dat dit percentage voor Zaanstreek-Waterland zo hoog is? 

 

Vraag 2 

In dezelfde tabel lezen we dat de baten en lasten voor contracttaken gelijk zijn en dat er geen 

overheadkosten zijn toegedeeld. Vrijwel alle overheadkosten worden aan de basistaken doorberekend die 

grotendeels betaald worden door de deelnemende gemeenten. De contracttaken worden door 80% 

afgenomen door de gemeente Zaanstad terwijl deze gemeente een bijdrage heeft ter grootte van 45% in 

de basistaken. Onze fractie is van mening dat door deze verdeelsleutel gemeenten die alleen gebruik 

maken van de basistaken worden benadeeld.  

a. Deelt u deze mening? 

b. Waarom worden aan de contracttaken geen overheadkosten toegedeeld? 

 

Vraag 3 

In de regio Zaanstreek-Waterland bedragen de kosten voor de GGD per inwoner €38,-, terwijl deze voor 

een regio als Kennemerland €10,- bedragen.  

Hoe verklaart u deze verschillen? 

 

Vraag 4 

In het jaarverslag worden de resultaten gepresenteerd in termen als aantallen bezoeken, aantallen 

contacten e.d.  

Waarom worden er geen resultaten genoemd in termen van effect?  


